
 

 

 

 

Ordstyrer: Lise Lotte   

 
Referat 
 

  Emne Referat 

 

  Besøg af Tobias Jørgensen 

(næstformand for Børne og 

uddannelsesudvalget) 

Er kontaktperson i byrådet for Ødis skole 

Velkommen til at invitere ham til kommende 

skolebestyrelsesmøder 

 

Enighed i byrådet om, at der ikke skal lukkes skoler i denne 

periode 

 

Drøfte skoledistrikt i forhold til kapacitetsudfordringer og 

skoleledelse på kommende byrådsmøder 

 

Mindefond der uddeles hvert år – kan søge et beløb fx til en 

lejrtur  

 

Tobias inviterer venstre-politikere til Ødis i februar – forslag 

om at skolebestyrelsen deltager 

 

1. V Godkendelse af referat  

og dagsorden  

 

 

Videoreferat: Rene 

2.  Nyt/indkomne  

 

Ødis Skole 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

13.12.2023 

 

 

Ødis Skole 

 

 

18.00-20.00 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Bente Andersen, Jakob Henningsen, Sandra Rasmussen, 

Rikke Andersen, Betina Storm Matthesen, Linda Bank Puggaard, Lise 

Lotte Jessen Hansen, René Fisker, Marie Schneidereit, Uffe Dalsgaard,  

 

Suppleanter: Thomas Hugger, Michael Hjortlund 

 

 

Elever: Marie 4. Kl. og Celine 5. Kl. 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Marie 4. kl. 
 



 

 

  Side 2 

 
 

 

3. O  

Skoleledelse 

 

Victoria er startet på skolen i november og er faldet godt til 

 

En travl periode siden sidste møde 

 

Jul fylder meget i klasserne 

 

4. O  

SFO 

 

Det går godt i SFO’en og de har travlt med at lave julegaver 

 

5. O  

Elever 

 

Julekonkurrence 

 

Forslag om Bakkeby hvert 2. år i stedet for hvert 3. år som 

nu. Måske det kan placeres op til jul, så kommende elever 

der skal indskrives kan deltage 

 

6. O  

Medarbejderrep. 

 

Mellemtrinnet deltager i læsekonkurrence  

 

7. O  

Formand 

 

 

Møde i Ødis-Bramdrup landsbylaug drøftet om suppleanter 

må deltage i alle skolebestyrelsesmøder – aftalt at det må 

de, så Michael deltager på kommende møder.  

 

Ny suppleant i stedet for Thomas – kan det være en forælder 

til en kommende elev? 

 

8. O Øvrige medlemmer  

9. D/V  

Tiltrækning af børn og 

”fastholdelse” af elever og 

forældre.  

 

 

Opsamling på forældrenes ”gode historier” fra 

forældremøderne. 

 

Nedsat udvalg til markedsføring af skolen: 

René og Thomas 

 

Ideer: 

 

Julemarked på skolen i samarbejde med spejderne 

 

Vigtigt at engagere lokalsamfundet fx gå Lucia på 

plejehjemmet eller i børnehaven 

 

Huske dagplejemødrene i området  

 

Når ejendomsmæglerne i området laver salgsvideoer, kan de 

vise eller nævne skolen 

 

Naturskolen mangler plads – kan de bruge lokaler her pga. 

de grønne områder? Kontakte formand og næstformand for 

Børne og uddannelsesudvalget og skolechefen med konkrete 

forslag til naturskolen 

 

Udnytte samarbejdet med idrætsforeningen 

 

Byfest 

 

Flyers fra Ødis skole i folks postkasser 

 



 

 

  Side 3 

 
 

 

Kontinuitet i bestyrelsen med god overlevering til en ny 

bestyrelse er vigtig 

 

Medarbejdere med høj anciennitet  

 

Thomas er i dialog med alle elevers forældre, der flytter fra 

skolen 

 

Vigtigt at forældrene ved hvem der er i bestyrelsen – billeder 

af dem 

 

Betyder noget at dem der passer på ens børn også passes på 

 

God hjælp og sparring fra eksterne konsulenter 

 

10. D  

Sammenlæsning af klasser 

næste år 

 

 

TK gennemgår forskellige scenarier for sammenlæsning af 

klasser 

 

Den endelige beslutning skal tages i januar 

 

Drøftet på lærermødet at sammenlæse hele mellemtrinnet i 

en stor del af timerne 

 

Sammenlæse mellemtrin men evt. på papiret være opdelt, så 

4.-5. kl. er sammen som i år og 6. kl. for sig selv 

 

Vigtigt at bibeholde bevægelsesbåndet for hele skolen 

 

Evt. enkelte timer sammen i indskolingen, det kan frigive 

timer til to voksne på mellemtrinnet  

 

11. D/V  

Opdatering af 

forretningsorden 

 

 

Sandra retter og sender udkast til skolebestyrelsen, så det er 

gennemlæst inden næste skolebestyrelsesmøde. Evt. 

rettelser sendes til skolebestyrelsen inden næste møde.  

 
12 D/V  

Skolefest 

 

Drøftet forslag til ændringer  

 

Skolefestudvalg til sponsorgaver: 

Linda og Marie sender til trivselsrådene omkring 

sponsorgaver 

 

Evt. lade trivselsrådene om at arrangere fælles mad 

 

13.  Den gode historie Evt. emneugen eller noget jul? 

14.  Eventuelt Skal der elevrådsrepræsentanter med til alle møder? 

15.  Punkter til kommende 

møder 

- Skolebestyrelsesvalget (Tidsplan) 

- Princip for SoMe/Elektroniske devises. (Udkast 

udarbejdet af skolen) 

- Folder om Ødis skole (skal den redigeres og hvor skal 

den ud?) 

- Overblik over hvem der er i bestyrelsen for hvem og 

hvor længe 

 


